
IN THE SUPREME COURT OF PENNSYLVANIA 

OFFICE OF DISCIPLINARY COUNSEL, 
Petitioner 

v. 

ANDREW R. KAUFMAN, 
Respondent 

No. 2154 Disciplinary Docket No.3 

No. 50 DB 2015 

Attorney Registration No. 57336 
(Philadelphia) 

ORDER 

PER CURIAM: 

AND NOW, this ih day of April, 2015, there having been filed with this Court by 

Andrew R Kaufman his verified Statement of Resignation dated March 10, 2015, · 

stating that he desires to resign from the Bar of the Commonwealth of Pennsylvania in 

accordance with the provisions of Pa.R.D.E. 215, it is 

ORDERED that the resignation of Andrew R. Kaufman is accepted; he is 

disbarred on consent from the Bar of the Commonwealth of Pennsylvania; and he shall 

comply with the provisions of Pa.R.D.E. 217. Respondent shall pay costs, if any, to the 

Disciplinary Board pursuant to Pa.R.D.E. 208(g). 

A True COQY Patricia Nicola 
As Of 4/7;2015 

Att.est: ~·}:&,;ov 
Chief Cler 
Supreme Court of Pennsylvania 
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BEFORE THE DISCIPLINARY BOARD OF 
THE SUPREME COURT OF' PENNSYLVANIA 

OFFICE OF DISCIPLINARY COUNSEL, : 
Petitioner 

v. 

ANDREW ROSS KAUFMAN, 
Respondent 

No. 

ODC File Nos, ct-14-800 

Atty. Regis. No: 57336 

(Philadelphia} 

RESIGNATION 
UNDER Pa.R.D.E. 215 

ANDREW ROSS KAUFMAN, Esquire, hereby tenders his 

unconditional resignation from the ·practice ·of law in the 

Commonwealth of Pennsylvania in conformity with Pa.R.D.E. 

215 ("Enforcement Rules") and further states as ·follows.: 

1. He is an attorney admitted in the Commonwealth of 

Pennsylvania having been admitted to the bar on December 

15, 1989. His attorney registration number is 57336. 

2. He desires to submit his resignation as a member 

of said.'bar. 

3 . His resignation is freely and voluntarily 

rendered; he is not being subjected to coercion or duress; 

and he is fully aware of· the implications of submitting 

this resignation. 



4. He is aware that there is presently pending an 

investigation into allegations that. he has been guilty of 

misconduct, the nature of which allegations have been made 

known to him by a Criminal Complaint and the attached 

Presentment under caption of Commonwealt:h of Pennsylvania 

v. Andrew Ross Kaufman, dated October 15, 2014, DC# 14-71-

000139, a true and correct copy of which· is attached 

hereto, made a part hereof and marked "Exhibit-A." 

5. Furthermore, on February 11, 201.5, he entered 

into a negotiated guilty plea on the foregoing criminal 

complaint in the Philadelphia Court of Common Pleas under 

caption of Commonwealt:h v. Kaufman, docket no. CP-51-CR-

0012159-2014 to the. charges of theft by failure to make 

required disposition of funds received, . a felony of the 

third degree, and criminal conspiracy, a felony of the 

third degree. Sentencing is currently scheduled for April 

8, 2015. A true and correct copy of the guilty plea 

colloquy and attendant documents are att·ached hereto, made 

a part hereof, .and marked ·"Exhibit B. u 

6. He acknowledges that he has been convicted of two 

"crimes" as defined by Pa.R.D.E. 214 (h) and that both 

convictions· are- a per- se · -basis - for -- diseipl-ine under 

Pa.R.D.E. 203 (b) (1). 
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7. He acknowledges that the material facts upon 

which. the allegations of the criminal complaint contained 

in "Exhibit A" are basE?d are true. 

8. He submits the within -resignation because he 

knows that he could not successfully defend himself against 
. . I 

the professional misconduct set forth in the attached 

exhibits. 

9. .He is fully aware that the submission of this 

Resignation Statement is irrevocable and that he can only 

apply. for reinstatement to the practice of law pursuant to 

the provisions of Enforcement Rule 21.8(b) and (c). 

1.0. He acknowledges that he is fully aware of his 

right to consult and employ counsel to represent-him in the 

instant proceeding. He has retained, consulted with and 

acted upon the ·advice of counsel in connection with his 

decision to execute the within resignation. Counsel for 

Respondent is Elle·n c. Brotman, Es.quire, 1.23 South Broad 

Street, 2ath Floor, Philadelphia, PA 191.09. 

1.1. He agrees that this resignation statement shall 

be public as the investigation is a . public matter based 

upon his criminal conviction. 
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:tt is understood that the statements made herein are 

subject to the penalties of 18 Pa.C.S., Section 4904 

(relating to unsworn falsification to authorities). 

Signed this . I() J1 day of ;()q rc:0 > 2015. 

WITNESS:~ VT== 
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COMMONWEALTII OF PENNSYLVANIA 

COUNTY OF PIIILAI>ELI'IIIi\ 

DC/I 1-l-71-000 13<> DKT/1 

CRIMINAL COMPLAINT 

Cnmmnnwc~ltlt of Pennsylvania v. Andrew Kuufnmn 

1, the Ullllcl':iigm.•d,tlo hereby slntc umlcr o~11h <lr ~11lirnm1iun: 

(I) ~ly lltllll~ is: lnvosligalor Cl:llld~ Thnmns #2SO. l'hiliul~lphiu D islrict Allurncy's Ollicc 

(1) I accuse: Andrew Ross Kaufman 
who lives nt1025 Owl Lane, Cherry II ill, New Jersey 0~003· 
with violating the l'cnal Laws of l'cnnsylvunia betw~en: August 21, 20 I 0 and October 21, 2013 
in th~ ('ounly ofl'hiladclphfa 

(3) The nels of !he accused were: 

Sec uttuchcd I' resentment Nll. 3 lhlm the Twenty-Sixth County Investigating Grand Jury (Misc. 
No. 00~ 150-2013) dated September II , 20 I~ for the 11lctual bus is. 

In viulutiun LJf'Pcnnsylvnnln Penni L.nws, sections nnd titles: 
CHARGES: 

C'riminul Conspiracy, 18 l'u.C.S. § 903 (F-3) 
Rccdving stolen property, 18 Pa.C.S. § 3925(1'-3) 
Thcfl by lililurc to make rcqui<·cd disp<>sit!on oflluuls received, 18 Pa.C.S. § 3927 (F-3) 
Fulso sw~:iring, 18 l'u.C.S. § 49()3 (M-2) 
Tmnpering with public l'eeords, !8 Pa,C .S. § 4911 (F-3) 

All of which m-. uguinst the pence und dignity of the Commonwealth of Pennsylvania. 

(4) l ask lhnt a warrant of arrest or a summons be issued and tlie accused be required to answer the 
churges 1 huw made. This complaint has been reviewed and approved by A.D.A. Brad Bender. 

I swear to or amrm tile within complaint is !rue and correct, and sign it before a Judge of the 
•Jphin Court of Common Pleas. v. 

On ;,- / ,f"- I 7 , the above nan1ed affiant swore or affirmed that the facts set forth were 
true and correct to the best ·or his/her knowledge, information and belief, and signed it in my presence. I 
believe the within affiant to be a responsible person and that there is probable cause for the issuance of 
p1'ocess. 

Exhibit A 
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INTRODUCTION 

· We, the members of the 26th Investigating Grand Jury, having received and reviewed 

evidence regarding allegations of violations of the Pennsylvania Crimes Code and .related laws 

occurring in Philadelphia County, Pennsylvania, pursuant to Notice of Submission of 

Investigation No. 7, do hereby make the following fmdings of fact and recommendations of 

charges: 

FINDINGS OF FACT 

This investigation was commenced as the result of an anonymous tip made to the Public 

Corruption Task Force of the Philadelphia District Attorney's Office regarding a person who was 

trying to steal real and personal property from the estate of an elderly woman who had recently 

passed away without heirs. As a result of our Grand Jury investigation, we uncovered a scheme 

to defraud the estate - and, in tum, the Commonwealth of Pennsylvania - that included eight 

individuals. The principals were Romanoff T. Quarles and his attorney, Andrew Kaufman, who 

used his position as an attorney at law to devise and execute the scheme. Others involved in 

disparate facets of the scheme were Vincent Marciano, a real estate agent who organized a sham 

sale of the estate's real property; Antoine Turay and Marvin Kimble, who are involved in the 

funeral home industry and created a false funeral bill that Kaufman then used in a court filing; 

and Damian Rivers, who was involved with an authorized title agent of the Pennsylvania 

Department of Motor Vehicles and permitted a sham sale of the estate's automobile.' 

1 While conducting this investigation, the Grand Jury also received evidence pertaining to 
other criminal acts committed by Rivers. We shall present those ancillary fmdings of fact and 
recommendations of charges herein. 
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Frank and Dorothy Kennedy 

Francis ("Frank'') and Dorothy Kelllledy were a married couple living at a home they 

owned at 2816 South Marshall Street in Philadelphia. Mr. Kelllledy had a son, Francis A. 

Kennedy, Jr., from a previous relationship, but the couple did not have any children of their own. 

Mr. Kelllledy passed away on March 29, 2008. Mrs. Kelllledy continued to live alone at their 

South Marshall Street home until she died there on August 21, 2010. Following her death, Mrs. 

Kenil.edy's body was transported to the Philadelphia Office of Medical Examiner, where it 

remained for 30 days. It appears that she had no living relatives, and she did not have a will. 

At the time of her death, Mrs. Kelllledy owned multiple financial accounts. She had three 

accounts with Franklin Mint Federal Credit Union ("FMFCU"): a savings account with a balance 

of $52,090.40; a checking account with a balance of $1,418.182
; and a certificate of deposit with 

a balance of $36,355.21. She also had an Individual Retirement Account through FMFCU with a 

date of death balance of $14,435.87. Mrs. Kelllledy also had an account with Wachovia Bailk 

(which later became Wells Fargo), that had ·a balance of $67,796.67 at the time of her death.3 

The total value of these fmancial accounts at the time of her death was $172,096.33. In addition 

to these accounts and the home she owned on South Marshall Street, Mrs. Kelllledy also owned a 

2005 Buick Lesabre that still was titled in the name of her deceased husband and parked in a 

space directly behind her house. Because Mrs. Kelllledy died without a will, surviving spouse or 

any surviving heirs, all of her estate should have escheated to the Commonwealth of 

Pennsylvania as required by law. 

2 

3 

FMFCU acquired this checking account from Sentry Federal Credit Union. 

For ease of reference, this Presentment will refer to this bank as "Wells Fargo." 
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Romanoff Quarles and Andrew Kaufman. Esquire Hatcb a Plan 

Romanoff Quarles lived at 622 Johnston Street, around the corner from Mrs. Kennedy. 

After hearing from neighbors that she had died, Quarles detennined that he wanted to acquire at 

least her home on South Marshall Street. To that end, Quarles contacted an attorney, Andrew 

Kaufman, who previously had represented a friend of Quarles in a real estate matter. Kaufman 

· also focused his practice on probate and estate matters, and, as a result, had substantial 

experience with the Philadelphia Orphans Court and the Register of Wills office.~ In fact, 

Kaufman testified before the Grand Jury that he estimates that he may have handled over 200 

matters before the Register of Wills and was intimately familiar with their procedures and 

personnel, as well as Pennsylvania probate and estate law.5 Kaufman used his experience and 

knowledge to devise a scheme that would allow his· client, Quarles, to uulawfully exploit the 

system and steal property that, under the law, should have escheated to the Commonwealth of 

Pennsylvania. 

In their initial telephone conversation after Mrs. Kennedy's death, Quarles briefly 

explained the purpose of his call and sought to make an appointment to meet with Kaufman to 

discuss the matter further. In their initial face-to-face meeting on August 24, 2010 (three days 

4 . The Register of Wills is responsible for receiving and probating wills and granting letters 
of administration in cases where individuals die without a will (intestate). The Register of Wills 
also serves as an agent for the Commonwealth of Pennsylvania for filing and payment of 
inheritance taxes and tax forms. When a person dies intestate, the Register has full discretion in 
deciding who to appoint as the administrator of an estate; when there is a will, that document 
controls who will execute the provisions of the will. Similarly, state law dictates to whom estate 
property will be distributed when a person dies without a will. 

Issues or contests relating to the administration of an estate are filed before the Philadelphia 
County Orphans Court. The Orphans Court also has jurisdiction over appeals taken of decisions 
made by the Register of Wills. 

5 The statiltes relating to probate, estates and fiduciaries are set forth in Title 20 of the 
Pennsylvania Consolidated Statutes Annotated. 
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after Mrs. Kennedy's death), Quarles told Kaufman that a neighbor of his had passed away, that 

she did not have any heirs, and that he wanted a lawyer's help in acquiring the property at a low 

price that he wanted to pay. Kaufman advised Quarles that there was a process. that they had to 

follow for Quarles to buy the property, but Kaufman did not explain what that process was in 

detail during this first meeting. 

Shortly thereafter, Kaufman and Quarles had a second face-to-face meeting in which 

Kaufman provided much more specific instructions and advice for Quarles to acquire Mrs. 

Kennedy's property. Based on his experience and knowledge of estate law- and his knowledge 

about how things really work at the Register of Wills and Orphans Court - Kaufman advised 

Quarles that the best way to buy the property would be if Quarles became the administrator of 

the estate as a creditor. Kaufman believed that, once Quarles became the administrator of the 

Kennedy estate, it would be easy to get court approval for Quarles to sell the property to himself 

at the low price that he wanted to pay for it. 

To become a creditor, Kaufman advised Quarles to "build up a case against the estate" by 

. paying for expenses on behalf of the estate. One expense that Quarles could pay, Kaufman 

counseled him, was Mrs. Kennedy's funeral expenses. To do so, Quarles needed to claim the 

body from the Office .of Medical Examiner (referred to herein as the "OME" or morgue) and 

then have a funeral home bury her body. Kaufman advised Quarles to obtain a receipt for the 

funeral expenses, which they could then use in a court filing as proof that Quarles had paid for 

estate expenses, supporting their plan to have Quarles named the administrator of the estate. 

Kaufman also told Quarles that he could secure his position as a creditor of the estate if 

Quarles had performed services and/or paid expenses of Mrs. Kennedy prior to her death. He 

then encouraged Quarles to have documentation that would support - and exaggerate - the level 
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. of such services. Taking his attorney's advice, Quarles obtained 2009 and 2010 calendars and 

doctored them to add dozens of false notations to make it seem as though he was regularly taking 

Mrs. Kennedy to the store or running errands for her. 

At the second meeting, Quarles also paid $2,000 cash to Kaufman as his retainer. On 

September 20, 2010, Kaufman sent a letter to Quarles confirming his representation and 

notifying Quarles that Kaufman would be charging him $325 per hour. On the backside of this 

engagement letter, Quarles wrote "become administer of estate." 

The Scheme to Claim and Bury Mrs. Kennedy:· 
Marvin Kimble, Antoine Turay & A Bogus Bill 

To put their plan into action, Quarles first contacted the morgue in an effort to claim Mrs. 

Kennedy's body. 6 The OME initially told Quarles that, because he was not a relative, he had to 

wait 30 days to see if a relative came forward to claim the body. Knowing that Mrs. Kennedy 

did not have any living relatives, Quarles next contacted Marvin Kimble, who had previously 

operated a funeral home at 53rd and Vine Streets in Philadelphia which Quarles' family had used .. 

Quarles asked Kimble If he could help Quarles claim and then bury Mrs. Kennedy, and- most 

importantly -provide a receipt showing that Quarles had paid the funeral expenses.' Although 

Kimble no longer had his own funeral home, he told Quarles that he could prepare a statement 

from another ftmeral home- the Turay Memorial Chapel owned and operated by Antoine Turay 

- and arrange for Thray to bury Mrs. Kennedy. For these "services," Kimble charged Quarles 

$1,400, which Quarles paid in cash. 

6 It was clear from Quarles' testimony that he was not claiming Mrs. Kennedy's body out 
of any affinity for the woman; rather, it was merely a means to an end: stealing her property. 

7 In fact, Quarles admitted during his grand jury testimony that he did not care what 
happened to her body, just so long as she was buried. 
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The Statement of Funeral Goods and Services Selected, however, claimed a much higher 

total charge. In fact, two different statements were created on Turay Memorial Chapel letterhead 

that were signed by both a representative of the funeral home and Quarles. The first, dated 

September 14, 2010, has a total charge of $6,820, and lists various services that were allegedly 

provid<ld to Quarles and/or Mrs. Kennooy. Included within these purported services were the 

following: 

Services of ti.meral director/staff $1,200 

Embalming $ 650 

Dressing and encasketing $ 300 

Use of facilities and services for 
memorial services $ 375 

Use of equipment and services for 
viewing/visitation at other facility $ 275 

Vehicle to transfer .remains to 
funeral home $ 175 

Hearse (casket coach) $ 300 

Limousine $ 300 

Casket $2,400 

Opening grave $ 500 

Certified copies of death certificate $ 45 

Obituaries $ 300 

Kimble testified before the Grand Jury that the signature at the bottom of the statement was 

Turay's. During his Grand Jury testimony, Turay claimed that this statement was signoo by 

Kimble, and that it represented only an estimate. However, he also testified that an "estimate" 

would be effective if it was signed, which the first one, dated September 14, 2010, was. 

But there also was a second signed statement that was dated three days later, September 

17, 2010. The second statement, which was produceld by Turay during his Grand Jury 

appearance, states a total charge of $5,963: 
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Services of funeral director/staff $1,200 

·Embalming $ 950 

Dressing and encasketing $ 285 

Use of facilities and services for 
memorial services $ 375 

· Use of equipment and services for 
viewing/visitation at other facility $ 375 

Vehicle to transfer remains to 
funeral home $ 175 

Hearse (casket coach) $ 285 

Limousine $ 285 

Casket $1,800 

Acla).owledgement $ 45 

Register book $ 35 

Opening grave $ 700 

Certified copies of death certificate $ 90 

Obituaries $ 300 

The itemized services actually add up· to $6,900, not the $5,963 listed as the total. During his 

Grand Jury testimony, Turay admitted that the signature on this second statement, which appears 

to be the same as the one on the f~rst, is his. The $5,963 total charge is also set forth in a letter 

purportedly sent by Turay Memorial Chapel to Quarles; the letter has a line claiming that the bill 

had been "paid in full."8 

Quarles admitted to the Grand Jury that Kimble and Turay prepared the statements as part 

of a charade to artificially inflate the funeral e)!:penses that Kaufman would then use in a court 

filing. Kimble and Turay knew and understood that the listed services would not actually be 

performed for Mrs. Kennedy, hence their receipt and acceptance of only $1,400 rather than the 

8 The letter was dated August 21, 2010, which was the date of Mrs. Kennedy's death. 
Turay claimed that it was his funeral home's standard operating procedure to date the letters with 
the deceased date of death. 
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overstated totals of $6,820 or $5,963 in the statements, and the direct burial of Mrs. Kennedy 

from the morgue to the cemetery. 9 Indeed, Kaufman testified that their only job would be to 

prepare the bogus bill and arrange for her burial, which they did by paying Merion Memorial 

Park $500 to bury her in a pauper's grave. None of the actors- Quarles, Kaufman, Kimble, or 

Turay - bothered to search for Mr. Kennedy's body to ensure that Mrs. Kennedy would be 

buried with him. Her coffm was stacked on two others in a shared plot. 

Kaufman Uses A Court Filing With The Register Of Wills To Execute The Scheme 

Quarles then passed the bogus funeral bill on to his lawyer. Kaufman cited and attached 

it to a Petition to Issue Citation to Permit Issuance of Letters of Administration to Romanoff T. 

Quarles (the "Citation Petition") that he filed with the Register of Wills on May 2, 2011. 

Significantly, someone had written "Paid in Full" on the copy of the bogus bill that was attached 

to the court filing, which was false and misleading. Neither Kaufman nor Quarles admitted to 

writing this notation on the document prior to its filing. The Grand Jury reviewed i:he original 

bogus bill that Quarles produced; the "Paid in Full" notation is not present on the original 

document. 

On May 19, 2011, John Raimondi,.. the First Deputy Register at the Register of Wills . 

Office, held a "hearing," which, based on Kaufman's testimony, sounded like an informal 

meeting in a conference room in the Register of Wills' offices. Raimondi declined to appoint 

Quarles as the administrator of the estate because he was listed as its creditor. Instead, he turned 

9 Antoine Turay was the only party to this arrangement who maintained in his Grand Jury 
testimony that the services were actually performed for Mrs. Kennedy. Turay went so far as to 
claim that an "obituary" is not a news article reporting a person's death and funeral details, but 
rather a printed card given out to the people who attended the memorial held for Mrs. Kennedy. 
Not only did Quarles disavow any such memorial and the listed services, but the documentation 
from the OME and Merion Memorial Park make clear that Mrs. Kennedy's body went directly 
from the morgue to the cemetery. 
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to Kaufman, Quarles' attorney, and appointed him as the administrator, overlooking an obvious 

conflict of interest. Unsurprisingly, as Kaufman readily admitted in his Grand Jury testimony, he 

continued to view Quarles as his client and never represented and protected the estate to the 

extent that he should have given his appointment as its administrator. The Register of Wills 

formally granted the Letters of Administration to Kaufman on August 30, 2011. According to 

Pennsylvania law, before the Register of Wills grants letters of administration, Kaufman was . 

required to "well and tn!ly administer the estate according to law." He did not do ·SO, 

Kaufman Files A False And Misleading Inventory With 
The Register Of Wills Office To IDde Mrs. Kennedy's Financial Accounts 

After Quarles claimed Mrs. Kennedy's body and her personal belongings that were at the 

OME, which included her keys, Kaufman advised him to go through Mrs. Kennedy's home to 

see if he could find any important documents in the house - birth certificates, Social Security 

cards, or financial account information. He also told Quarles to go through Mrs; Kennedy's mail 

to see if there were any bank statements or other documents that they may need to prepare an 

inventory of the estate's assets. Quarles testified that he began bringing the mail and bank 

statements to Kaufman two or three months after Mrs. Kennedy's death, which would mean 

around October or November of 2010. For his part, Kaufman conceded that by May 2011 he 

knew that Mrs. Kennedy had at least an account with Wells Fargo . 

. Notwithstanding this knowledge, on September 8, 2011, Kaufman filed an Inventory with 

the Register of Wills, falsely claiming that the estate included only the real property located at 

2816 South Marshall Street. In fact, less than two. weeks after he filed the deficient Inventory, 

Kaufman sent letters to Sentry Federal Credit Union and Wells Fargo seeking date of death 

account balances and to close the accounts. These letters support the inference that he 
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intentionally omitted any of the bank accounts that, by the time he filed the Inventory, he knew 

that she possessed. 

Kaufman Then Uses A Court Filing With 
The Orphans Court To Let Quarles Steal The Kennedy House 

Once Kaufman became administrator of the estate, he was obligated to take appropriate 

steps to safeguard the estate's assets and act in its best interests. His duties included the 

following: trying to find any heirs; locating and protecting the assets of the estate; paying debts, 

expenses and taxes of the estate from the assets of the estate; complying with the requirements of 

state and federal law; and distributing property to the heirs or, in the case of no heirs, escheating 

the property to the Commonwealth. The administrator owes a fiduciary duty to the estate itself. 

As he admitted in his Grand Jury testimony, however, Kaufman continued to see Quarles 

as his client, not the estate, "and that was just improper." Indeed, his appointment as 

. administrator did not change their overall plan. Just as they had discussed in their initial 

meetings, they would seek approval of the Orphans Court to sell the South Marshall Street house 

to Quarles at an extremely low price that Quarles set. The only difference now was that 

Kaufman would sign as the administrator and attorney of the estate, and not just as Quarles' 

attorney. 

In early March, 2012, Kaufman contacted Vincent J. Marciano, a real estate broker based 

in South Philadelphia. Kaufman had known Marciano for years, dating back to Marciano's 

employment in the Register of Wills Office as a probate clerk. Over the past 7 or 8 years, 

Kaufman had used Marciano for multiple real estate transactions. 

For the sale of Mrs. Kennedy's home, Kaufman already knew that he was going to sell 

the home to Quarles. Accordingly, as he admitted in his Grand Jury testimony, he never even 

thought of asking Marciano to market the property to attract other potential buyers in an effort to 
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increase the purchase price and maximize the value of the estate. Rather, he wanted Marciano 

to handle a contract exclusively for Quarles and to do "whatever needed to be done" to 

consummate the sale for $26,000. He also needed Marciano to obtain two appraisals, as required · 

by the Orphans CoUrt rules, to ·support the sale.10 

Marciano clearly understood what Kaufman needed to achieve his goal. For the two 

appraisals, he contacted John DiGennaro and Joseph Catroppa and told them to come up with 

reports that supported the $26,000 value. To assist them, Marciano searched recent real estate . 

transactions and cherry-picked oneS that had similar closing prices, knowing that the amount 

Quarles wanted to pay was less than the fair market value of the property. He then provided this 

information to the appraisers so they would then have superficial support for coming back with 

the same number. On March 26, 2012, an "Appraisal Report" was ostensibly prepared by John 

DiGennaro, which listed the value of Mrs. Kennedy's home at $26,000. Three days later, a 

second appraisal report was prepared by Joseph Catroppa, and valued the home at $26,500. 

Kaufman never dealt directly with DiGennaro or Catroppa; rather, Kaufman engaged Marciano, 

who then instructed DiGennaro and Catroppa in their work. Kaufman wrote two checks, made 

payable to the ostensible appraisers, for $350 each, and gave those checks to Marciano. 

Marciano, in turn, was· paid a flat-fee of $4,500 to "look the other way" and let the sham sale go 

forward. 

10 Rule 12.10 of the Orphans Court rules governs the private sale of real property. The rule 
sets forth the requirements for a petition seeking authorization to conduct such a sale. The plain 
language of the rule makes clear that a private sale is authorized only when the petition itself 
avers that the private sale can obtain a higher price for the property than a public sale can. 
Indeed; subsection (b), which details the reqttirement for two appraisals, requires that the persons 
setting forth that, in their opinion, ''the proposed consideration is more than can be obtained at 
pttblic sale." Given these requirements, the Petition to Sale and supporting appraisal reports are 

· facially defective because they never even aver that the private sale to Quarles could net the 
estate a higher price than a public sale could. 
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On April 4, 2012, armed with the bogus appraisals, Kaufman filed a Petition Authorizing 

Sale of Decedent's Real Property ("Petition to Sell") with the Philadelphia County Orphans 

Court. 11 The Petition to Sell cited the two appraisals that Kaufman and Marciano had arranged, 

and then advised the Orphans Court that an agreement of sale already had been executed 

between Kaufman and Quarles to sell the property for $26,000. Kaufman concluded the Petition 

·to Sell by submitting that "[t]he sale is desirable for the proper administration and distribution of 

the estate because there are no known heirs at this time . . . and there is the potential for 

vandalism, damage, waste, and/or loss of the property if it is not sold in a timely manner." 

Just as Kaufman had predicted at the beginning of his relationship with Quarles, on April · 

10, 2012; the Orphans Court officially authorized the sale of the property to Quarles. The sale 

actually closed on May 2, 2012. The total net proceeds to the estate from the sale were. 

$16,527.22. Interestingly, on the same date, Kaufman executed a transfer tax certification in 

which he described the transaction as a "bona fide sale at arm's length," and lists a "fair market 

value" for the property of $52,380.16, based on the county assessed value formula. Thus, based 

on his own filing, Kaufman knew that he was selling the property to Quarles for half of its "fair 

· market value," thereby cheating the Commonwealth out oftens of thousands of dollars. 

Kaufman Then Files A False And Mjsleading Inheritance Tax Return 

On December 23, 2011, the. Pennsylvania Department of Revenue issued a Notice of 

Overdue Inheritance Tax Return to Kaufman, stating that a return was supposed to have been 

11 In that court filing, Kaufman stated that "[t]he Inventory of the assets of the decedent's 
estate has 11ot been filed, but the total estimated value of the estate is $116,000.00, of which 
$26,000.00 is the proposed gross sale proceeds of the decedent's real property" (emphasis 
added). By this statement, Kaufman confirmed that he was aware of at least $90,000 of estate 
property outside of the South Marshall Street home. As made clear above, however, Kaufman 
already had filed an Inventory, meaning he made an intentional false statement in the Petition to 
Sell. 
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filed within 9 months of Mrs. Kennedy's death- that is, by May 20, 2011. Kaufman failed to 

file the required Inheritance Tax Return tmtil May 1, 2012, one day before the closing on the real 

estate sale. In the return he filed on behalf of the estate, Kaufman once again falsely claimed, 

despite clear knowledge to the contrary, that the estate included only the South Marshall Street 

home, which he valued at $26,000. After accounting for expenses and debts - including $6,820 

for purported funeral expenses and $10,887.50 in attorney fees, and $700 in appraisal fees -

Kaufman claimed that the estate had a total value of $2,451.99 and, therefore, did not owe any 

taxes. On August 20, 2012, two years to the day of Mrs. Kennedy's death, the Pennsylvania 

Department of Revenue issued a notice in which it accepted Kaufman's appraised values and 

deductions. 

Kaufman plainly failed to include any of the fmancial accounts of which, by this time, he 

clearly was aware. In fact, he already had received three thecks totaling $168,299.42 from Mrs. 

Kennedy's fmancial institutions. The checks came from Franklin Mint Federal Credit Union 

(checks for $91,608.79 and $14,603.86, totaling $106,212.65) and Wells Fargo (one check for 

$62,086.77). Furthermore, his taic filing is contradicted by the Petition to Sell that he had filed 

only one month earlier, in which he acknowledged that he already knew that Mrs. Kennedy's 

estate contained at least $90,000 of non-real property assets. 

The Grand Jury also received evidence, produced by Kaufman in response to a subpoena, 

further demonstrating his culpability in this regard. Included within Kaufman's file was a draft 

of a Pennsylvania Inheritance Tax Return that he never filed. In that· undated draft, Kaufman 

listed two bank accounts in the schedule for cash, bank deposits and miscellaneous personal 

property. He included the Wells Fargo account, valued at $67,795.57, and one from Sentry 

Federal Credit Union, valued at $1,418.18. The draft also includes a handwritten notation, 
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"91,608. 79," that corresponds with the Franklin Mint Federal Credit Union check that he 

received on March 13, 2012, and deposited into his bank account two days later. 

Kaufman, as an experienced practitioner, obviously knew that Mrs. Kennedy's estate 

should have escheated to the Commonwealth of Pennsylvania because she hild no heirs at the 

time of her death. Still, he failed to distribute the assets of the estate to the Commonwealth as he 

was required to do. Instead, he kept the assets, which ultimately totaled $180,729, in his own 

bank account. It was ouly after he was subpoenaed before the Grand Jury that he segregated that 

amount in a bank account he opened for the Estate of Dorothy Kennedy. However, he still has 

not distributed that money to the Commonwealth over a year later. The obvious question is what 

was KaufJ.llan planning to do with the money until the Grand Jury began its investigation. What 

is clear is that Kaufman personally exercised dominion and control over the assets for more than 

· one year before he properly accounted for the estate's money. 

Kaufman Uses Estate Funds To Reimburse Quarles $2.000 

On May 21, 2012, Kaufman wrote a check to Quarles in the amount of $2,000, to 

reimburse his client for the initial retainer that Quarles had paid. By the time the Register of 

Wills ordered that letters of administration shall be issued to Kaufman on August 15, 2011, he 

had performed 5.0 hours of work. Pursuant to the engagement letter, Kaufman was chargi!lg 

Quarles $325 per hour. Thus, Kaufman's bill for services rendered to Quarles as his client 

amounted to $1,625. By "reimbursing" Quarles his retainer, Kaufman charged the estate for 

work that he had performed for a completely different client, and therefore converted money 

from the estate. At least by the time that he testified before the Grand Jury, Kaufman admitted 

that it was "wrong'' for him to have used estate money to reimburse Qual'les, the man who was 

stealing so much already from the estate. 
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Quarles Forges Frank Kennedy's Signature In Order To Steal The Kennedy Car 

When Mrs. Kennedy died in August 2010, Mr. Kennedy's 2005 Buick Lesabre, which 

was still titled in his name, was parked behind the house. Within two months of her death, 

Quarles had told Kaufman that she had this car and that he wanted it. Kaufman, according to 

· Quarles, advised his client to hold on to the car and "see what happens." Quarles, however, 

decided to just drive off with it and secreted the car in a self-storage unit that he rented. 

Kaufman actually knew that Quarles had taken the car and was hiding it; he counseled Quarles to 

keep the storage bills so that they could charge them to the Estate. At that point in time, the car 

had approximately 13,300 miles on it. 

A little more than two years later, Quarles decided to formally make the car his own. To 

do so, he asked Kaufman to apply, on behalf of the Estate, for a duplicate title. Kaufman did so 

on December 18, 2012, by filing a DMV Form MY -38: Application for Duplicate Certificate of 

Title by Owner. In filling out the form, Kaufman (or his assistant) kept Francis Kennedy as the 

owner. Even more importantly, Kaufman (or his assistant) listed the South Marshall Street 
; 

address that Quarles now owned as the address to which the duplicate title should be mailed. 

Thus, by listing that address, Kaufman was giving free reign to Quarles with respect to the 

vehicle title and failed to safeguard yet another piece of estate property. Still worse, Kaufman 

charged the Estate $22.50 for the application fee because it was "an expense incurred for the 

benefit of the estate." 

What happened next was wholly unsurprising: Quarles stole the car. On March 5, 2013, 

Quarles visited West City Select Auto at 4539 Chestnut Street in Philadelphia to transfer the title 

from Francis A. Kennedy to himself. Quarles had chosen West City Select out of all of the auto 

tag dealers in Philadelphia because his friend knew a worker there by the name of Damian Rivers·. 
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who would "hook [Quarles] up." Rivers was the son of West Cicy Select's owner, Alfred Mosby 

III. Rivers' mother, Deana Rivers, previously wotked at West City Select as well; she also is a 

notary public. 

On March sth, Quarles arrived at West City Select with his friend but handled the 

transaction himself. Using the duplicate title for which Kaufman had applied and had mailed to 

Quarles' new house, Quarles signed the bottom of the front page applying for a new title in his 

name. This section requires a notary public's seal and signature. Deana Rivers is a notary but 

was not present at West City Select for this transaction. In her stead, Damian Rivers used her 

notarial stamp and forged her signature. On the back side of the title, Quarles listed and signed 

his name as the purchaser. He then printed and forged Francis Kennedy's signature, maldng it 

appear that Mr. Kennedy had appeared from the grave 5 years after his death to complete the 

transaction. And just as the front side of the form required a notary public's seal and signature, 

so did the back; again, Damian Rivers used his mother;s notarial stamp and forged her signature. 

Quarles then filled out the Mv-3 "Motor Vehicle Verification of Fair Market Value by 

the Issuing Agent." On this form, Quarles swore to the Department of Motor Vehicles that the 

car was being sold for only $500 because "car needs engine and transmission - sold as is." He 

then signed for both himself and the deceased Francis Kennedy. Damian Rivers, for his part, 

twice forged his mother's signature on the MV-3. For the car, which had a Kelly Blue Book 

value of $7,100 in good condition, Quarles paid a grand total of only $100- the taxes and fees 

charged by Damian Rivers at West City Select. 12 

12 The MV -3 form also shows that, by the time of the transaction, the car had 27,061 miles, 
meaning that Quarles had put almost 14,000 miles on the car since he had taken it from Mrs. 
Kennedy's property. 
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When he testified before the Grand Jury for the second time, Quarles admitted that he 

forged Mr. Kennedy's signatures at West City Select, that the car did not need an engine and 

transmission, and that he did not pay anything to the Kennedy Estate for the car. He further 

admitted that Damian Rivers saw him signing for both himself (the buyer) and Mr. Kennedy (the 

seller), and that he told Damian Rivers that Mr. Kennedy was dead. Finally, Quarles testified 

that Deana Rivers was not present for any of the transaction - only her son, Damian Rivers, was 

there. 

Deana Rivers testified before the Grand Jury that she worked at West City Select for 21 

years but currently works at the Salvation Anny Kroc Center, where she serves as an assistant 

accountant and head notary public. She also specifically addressed a two-person transaction to 

transfer title to a vehicle and said that she would require both parties to present identification and 

that her practice is to make and retain a photocopy of the identification. When she viewed the 

title page transferring the vejlicle from Mr. Kennedy to Quarles, she remarked that the signature 

inside of the notary stamp was "not even remotely close" to her signature and agreed that 

someone had forged her signature. Deana Rivers claimed that she did not recognize the 

signatures on the documents, and that she never gave anyone access to her notary stamp or 

permission to sign her name. 

During his Grand Jury testimony, Damian Rivers denied that he signed for his mother 

and used her notary stamp. Instead, his story was that when Quarles presented the title to him, 

his mother's signature was already on the document. He could not explain why his mother's true · 

signatui:e, with which he said he was familiar, looked nothing like the purported signature of the 

Kennedy title, but the signature did look like his own. Damian Rivers also was nnable to 

credibly explain his admission to Investigator Claude Thomas of the District Attorney's Office 
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that he would occasionally sign for his mother if she was not present at West City Select when 

they needed a notary public's signature. He claimed that Investigator Thomas must have 

misheard him, but Investigator Thomas credibly testified that he not only heard Damian Rivers; 

comment, but that there was no mistaking the import of his admission. Based upon the evidence 

presented before this Grand Jury, it concludes that the statements listed above of Damian Rivers 

were false. 

This was not West City &elect's first foray into criminal activity. While the Grand Jury 

was investigating conduct related to the Kennedy estate, it was presented with evidence 

demonstrating that Damian Rivers had similarly forged his mother's signature in other fraudulent 

title transfers, and that Mosby was involved in at least one questionable transaction himself. 

Pennsylvania State Police Trooper David Shearn testified that he was investigating a 

complaint lodged in March 2013 against West City Select, Mosby and Damian Rivers. The 

complaint related to a 1997 Mercedez Benz sedan that was towed from an apartment complex: in 

Yeadon, Pennsylvania in September of 2008 by Pro Gulf Towing, an entity also owned by 

Mosby. In the years after her vehicle was towed; the owner requested information about her 

vehicle from the Pennsylvania Department of Transportation. When she received the 

information, she discovered that, on November 20, 2008, an application was submitted to the 

Department of Motor Vehicles for a duplicate title to be mailed to the true owner - but at a new 

address. On the application, the owner's name was listed, but someone had forged her signature. 

The person changed the true owner's address from Darby, Pennsylvania, to 6230 Ellsworth 

Street in Philadelphia. At the time the application was filed, Trooper Shearn would discover, 

Mosby lived at that Ellsworth Street address. The application was notarized by Deana Rivers, 
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his wife. The handwriting on this document was very similar to that which appeared on the 

Kennedy-Quarles documents, which was handled by Damian Rivers. 

Mosby then sought to transfer title of the vehicle to his car dealership, West City Select, 

on December 10, 2008. Using the duplicate title that was mailed to his Ellsworth Street home, 

he once again forged the signatw·e of the true owner. Mosby signed his own name on behalf of 

West City Select. Damian Rivers handled the transaction as an authorized agent of the DMV 

and affixed his distinct signature thereto, along with his contact information. 

The true owner also discovered that, on May 12, 2009, West City Select sold her 

Mercedes Benz to another individual for only $500. To support that purchase price, West City 

Select prepared an MV -3 form that Damian Rivers signed. Thet;e, he acknowledges that the fair 

market value of the car was $6,375, but that it was being sold for $500 because of alleged "body 

work" the car needed, The form also includes the notary stamp of Deana Rivers, along with a 

signature purporting to be her's. The writing on this form, including Deana Rivers' signature, is 

again in Damian Rivers' distinct hand. West City Select and Damian Rivers also completed the 

Mv-4ST form transferring the title to the purchaser. The signature for Mosby, as well as for 

Deana Rivers as the notary, appear to be similar to Damian Rivets's handwriting and signature. 

Once the true owner presented all of this information and documentation to the State 

Police, Trooper Shearn began his investigation. He learned that PennDoT had conducted an 

audit of West City Select, but when the investigator arrived at the business's location, .it was 

abandoned. West City Select had not informed PennDoT that it was moving or ceasing 

operations. Moreover, 193 license plates registered to West City Select are currently missing 

and unaccounted for. 
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Another trooper, Trooper Michael· Clarke, also was conducting his own investigation into 

Damian and Deana Rivers and West City Select relating to a transaction involving a dead person 

in 2011. There, a gentleman named Jackson Daniels died on May 23,2011. Just over one month 

after his death, on June 27, 2011, his vehicle was sold for $500 in a transaction handled by West 

City Select. Obviously, Mr. Daniels was not present for that transaction. Nonetheless, the 

notary stamp on the title was from Deana Rivers, along with a signature purporting to be from 

her. The notary is supposed to be confinning that the person signing the title was physically 

present in front of her, but, quite obviously, Mr. Daniels was not present for that transaction, just 

as Mr. Kennedy was not present to sell his car to Romanoff Quarles. 

As with the other two transactions, this one was supported by an MV-3 certification of 

fair market value. Damian Rivers stated that the fair market value of the Ford F-150 pickup was 

$7,525, but that the purchase price was only $500 because of a "bad motor.'' Damian Rivers, 

· signed this fonn with his agent identification number, and the fonn also is notarized with Deana 

Rivers' stamp and a signature purporting to be her's. Mr. Daniels' signature also was forged on 

this document. The handwriting appears, once again, to be that of Damian Rivers. 

As part of his investigation, Trooper Clarke interviewed Deana Rivers, who provided a 

statement to him. In her statement, Deana Rivers claimed that both parties to the transaction 

appeared before her and produced their identification, which she copied and made a part of the 

transaction file. She also claimed that her file had been confiscated by an auditor with the 

Department of Motor Vehicles but that she could not produce a receipt proving the purported 

confiscation. Trooper Clark subsequently learned that that particular auditor retired a year before 

Deana Rivers claimed he confiscated her file. Deana Rivers also claimed that the electronic 

copies of her file were unrecoverable because the West City Select computer hard drive was 
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damaged. Trooper Clark gave Deana Rivers until December 20, 2013, to produce documentation 

to support the transaction. 

Trooper Clarke also interviewed the purchaser of the pickup truck, who confirmed that he 

was the only party to the transaction who was actually present, and that Damian Rivers was the 

only other person present. The purchaser further confirmed that Damian Rivers completed all · 

the paperwork for the transaction. The purchaser also informed Trooper Clark that, after the 

trooper had interviewed Deana Rivers, Damian Rivers showed up at the purchaser's home on 

December 20th- the deadline for Deana to produce documents to Trooper Clark - and demanded 

a copy of the photo identification the purchaser had at the time of the transaction. Since that 

time, however, the purchaser's license expired, so he had one that had been issued by PennDoT 

after the transaction. Damian Rivers then threatened the purchaser, telling him that if his mother 

gets into any trouble, then they would throw the purchaser "under the bus." 
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RECOMENDATION OF CHARGES 

Based on the evidence we have obtained and considered, which establishes a prima facie 

case, we, the members of the 26th Investigating Grand Jury, reCommend that the District 

Attorney or his designee, institute criminal proceedings against the below listed individuals and 

charge them with the listed offenses based upon activities described in the preSentment: 

ANDREW KAUFMAN 

• Criminal Conspiracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Receiving stolen property, 18 Pa.C.S. § 3925 
• . Theft by failure to make required disposition of funds received, 18 Pa.C.S. § 3927 
• False swearing, 18 Pa.C.S. § 4903 
• Tampering with public records, 18 Pa.C.S. § 4911 

ROMANOFF QUARLES 

• Criminal Conspiracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Theft by deception, 18 Pa.C.S. § 3922 
• Receiving stolen property, 18 Pa.C.S. § 3925 
• Forgery, 18 Pa.C.S. §4101 

VINCENT MARCIANO 

• Criminal Co118piracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Tampering with public records, 18 Pa.C.S. § 4911 

MARYIN KIMBLE 

• Criminal Co118piracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Deceptive or fraudulent business practices, 18 Pa.C.S. § 4107 
• Tampering with public records, 18 Pa.C.S. § 4911 

ANTOINE T!JRA Y 

• Criminal Conspiracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Deceptive or fraudulent business practices, 18 Pa.C.S. § 4107 
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• Perjury, 18 Pa.C.S. § 4902 
• Tampering with public records, 18 Pa.C.S. § 4911· 

DAMIAN RIVERS 

• Criminal Conspiracy, 18 Pa.C.S. § 903 
• Theft by deception, 18 Pa.C.S. § 3922 
• Receiving stolen property, 18 Pa.C.S. § 3925 
• Forgery, 18 Pa.C.S. § 4101 
• Deceptive or fraudulent business practices, 18 Pa.C.S. § 4107 
• Perjury, 18 Pa.C.S. § 4902 
• False swearing, 18 Pa.C.S. § 4903 
• Tampering with public records, 18 Pa.C.S. § 4911 
• Impersonating a notary public, 18 Pa.C.S. § 4913 
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I, . ., the defendant in the above-captioned case, am charged with the following offense(s): 

® . All Charge(s) 
I if£ '~''Q~. . . . . 

::St. ) 
@') J'&':§'YC,o~(!'r)C, 

It is my desire to enter a plea to the following offense(s) as set forth below: 

\J.f& tv 0-,J .P Jf\1') Permissible Range of Sentence 
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0 Additional Pages Attached "f:. Lj 'f1 WS ff'flhcdl 
I understand the nature of the charges to which I am pleading guilty/nolo contendere. · (b\-

~c.~ no 
I acknowledge thaUhere Is a factual basis for this plea. o~.J~ c.., w h60 · 
I understand that I have a right to a trial by jury . 

. !·understand that I am presumed innocent until J am proven guilty. 

I am aware of the permissible range of sentences and/or fines for the offense(s) with which I am charged. 

I understand that the judge is not bound by the terms of any plea agreement between myself, my attorney, and the 

ttorney for !he Commonwealth unless the judge 'accepts such agreement. 

I knowln ~olunt rily n intelligently make this plea of Guilty. 

' 
Date 
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Written Guilty Plea Colloquy . 
~~5 ~~:;Cup P• 

PERSONAL n ' . ~ il il fJ jj--:) Q ~ 00'2. 
Defendant's Name: ;»Y1 tJ,;GuJ ~.t~Cvnj1_LZX .. - _ 
Address: kG fJ. .-._. C;::ol L61l¥~ · ~v l?:f (' , ~ J= 0{ 00 3 
Age: 5~ 7 years. Education: Finished \u...0-5d1o" 1 grades in school. 

I can read and write English. 

I have never seen a doctor or been in a hospital for any mental problems- I can understand what is going on. 

I am not under the influence of drugs or alcohol. I have not taken any medicine in the last week. 

THE CHARGES 

I admit I committed the crime(s) of____,\_,<6'---<-§)-. ..b~:-q.!..._C_~'-JL("'-'. A'-'---')~-;.--)'-b.::.__.,§.,.,___,CJc...:0::.......:5:__ ____ _ 

---------------------------• and I want to plead guilty. 

My lawyer told me what the eleme~f~e crime(s) are that the DistrictAttomey must prove to convict me. 

I know I can go to jail for up to _;JZ /</ years and be fined $ 3 0} 0'0 0 for the crimes I committed. 

NO PROMISES OR THREATS 

. Nobody promised me anything or threatened me or forced me to plead guilty. I, myself, have decided to plead guilty. 
I know what I say today is fmal. · 

PLEA BARGAIN OR AGREEMENT 

There is l£!il\l plea bargain or agreement of any kind. 
· ~~rS 

There is ~lea bargain of any kind, except that the District Attorney promised to: >/; j;a;;l> M 

Recommend a sentence·ofnot more than ~ to~ [months]. J~<'llob '(jJ, fYJ 

Make no recommendations ~out ~y se~ce. _ . , . . . _ . 1o Y!~ .,j-
Dropthechargesof \~tl\39~ 5 Cf\:)j 1'8 sL/qJI{A)J ,gj>~4'Jo~~(A)Il) 

Nobody else promised me anything ifl plead guilty. 

I know if the judge does not agree with the plea bargain or agreement, I can withdraw my guilty plea and have a trial 
before a judge and jury or-before a judge alone. 

RIGHTS AT TRIAL 

I do not have to plead guilty, even ifl committed the crimes. I have an absolute right to plead not guilty and have a 
trial. I can have a Jury trial or, ifi give up my jury trial rights, I can have a trial by a judge alone. When I plead guilty, 
I give up my right to have a trial. If I went to trial, I would have all the rights listed below plus others. 

I am presumed to be innocent. That means that I start out innocent- and stay innocent unless the District Attorney 
proves I committed the crime(s). I do not have to prove anything. 
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To convict me, the District Attorney must prove more than that I probably committed the crimes. The District 
Attorney has to prove me guilty "beyond a reasonable doubt". A reasonable doubt is the kind of doubt which would 
cause a normal, reasonable person to hesitate or halt or refuse to take any action at all in something very important 
to them. 

I have the right to remain silent. Nobody can make me testify or talk about the case. No one can hold it against me 
ifl remain silent. However, ifl want to, I can testify (tell my story) at the trial. Also, I may call other people who will 
be my witnesses and testify for me. If I plead guilty, I give up this right. 

I give up many important rights ifl plead guilty. For example, ifl do not plead guilty and have a trial, all the 
witnesses for the District Attorney must come to court and testify under oath. My lawyer may cross-examine them. 
My lawyer can ask them questions to see if they are telling the truth and if what they say is correct. I give up this 
right to confront and cross examine witnesses and many other rights ifl plead guilty. The witnesses do not have to 
come in to Court- the District Attorney just reads to the judge a summary of what happened. 

JURY TRIAL OR TRIAL BY JUDGE 

My lawyer has fully explained to me that I have a right to a jury trial. Nobody can take that right away from me. At 
a jury trial, twelve (12) people, all from Philadelphia, would be on the jury and hear the facts of my case. 

If all twelve were convinced beyond a reasonable doubt that I was guilty, I would be found guilty. 

If all twelve were not convinced beyond a reasonable doubt that I was guilty, I would be found not guilty. 

If all twelve could not agree, I would not be convicted, although I might have another trial before a different jury. 

I can help pick my jurors. Each juror would be questioned to make sure they would be fair. I can keep anyone off the 
jury who is shown to the judge to be unfair. 

I can also keep [seven (7)] [ ( )] people off the jury without giving any reason why I don't 
want them on the jury, and so can the District Attorney. My lawyer and I would decide together which people we 
want to keep off the jury. 

Ifl give up my right to a jury trial, I still can be tried by a judge alone without a jury. The same rules would apply, 
except the judge alone decides whether or not I have been proven guilty beyond a reasonable doubt. 

If I plead guilty, I give up my right to a jury trial, and I also give up my right to have a trial by a judge who would 
decide the case alone without a jury. 

PRE-TRIAL RIGHTS 

I am also giving up my pre-trial rights. Ifl went to trial, before trial my lawyer could file motions, such as motions 
to keep out or "suppress" evidence. That means my lawyer could try to convince the judge that some of the 
evidence against me cannot be used at trial. This includes: 

(1) statements I made to the police or other people; 

(2) identifications people made of me; and 

(3) anything that the police or others seized to use against me. 

Ifi plead guilty, I also give up speedy trial tights and my right under Rule 600 to be tried within 180 days from the 
filing of the complaint. 

I am also giving up all other pre-trial rights I might have. 

Ifl already had a hearing on pre-trial motions, when I plead guilty I give up my right to appeal the decisions on those 
motions. 
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APPEAL RIGHTS 

Ifi am found guilty at a trial, I can appeal to a higher court. I can ask to have my conviction overturned and my case 
discharged because there was not enough evidence, because I did not get a speedy trial or for other reasons. I can 
ask for a new trial because a mistake was made before or during the trial. 

I understand that ifi plead guilty instead of having a trial, I give up almost all of my rights to appeal. Ifi plead guilty, 
my appeal rights will be very limited. 

After I plead guilty, I can only appeal if: 

(1) I did not know what I was doing when I pled guilty, or somebody forced me to do it- it was not voluntary. 

(2) I was in the wrong court- the court did not have jurisdiction over my case; or 

(3) The sentence the judge gave me was for some reason illegal or improper. 

Before I can appeal even these three things, I must ask my lawyer to file a motion with the trial judge to allow me . 
to withdraw my plea and go to trial. I lose my right to appeal ifi do not ask to withdraw my plea before sentencing. I have 
ten (I 0) days after sentencing to file a motion to complain about the sentence or I lose the right to do that. 

PROBATION OR PAROLE RIGHTS (If on Probation or Parole) 

I know a guilty plea has the same effect as if I went to trial and were found guilty. The guilty plea may violate my 
probation or parole. Therefore, in addition to my sentence in this case, I can get more time in jail for a violation of 
my probation or parole. This plea may also cause me to be sentenced as a second or third strike offender ifi am ever 
convicted again and it will increase my prior record score. The sentence on this guilty plea may not run concurrent 
to (at the same time as) a state (back time) sentence for a parole violation. It can be concurrent with a sentence I am 
currently serving. 

RISK OF DEPORTATION (/fan Alien) 

I know that if I am not a United States citizen, it is possible I may be deported if I plead guilty to the crime(s) 
charged against me. 

SATISFIED WITH MY LAWYER 

I am satisfied with the advice and service I received from my lawyer. My lawyer spent enough time on my case and 
I had enough time to talk with my lawyer about the case. My lawyer left the final decision to me and I decided myself 
to plead guilty. 

FACTS OF MY CASE AND ELEMENTS OF THE CRIME(S) 

The facts of the case have been read to me. The crimes and elements of the crime(s) have been explained to me. I 
committed the crime(s), and that is why I am pleading guilty. 

GIVING UP DEFENSES 

Ifi plead guilty, I am giving up the right to defend my case. I cannot come back to court later and say that I was not 
guilty. Once I plead guilty, I can no longer complain that I was innocent and did not commit the crime. 

I HAVE READ ALL OF THE ABOVE, OR lillY LAWYER READ IT TO ME. 
I UNDERSTAND IT. MY ANSWERS ARE ALL TRUE iJD CORRECT .. 

hJ~~N~ ~ 
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CERTIFICATION OF DEFENSE COUNSEL 

RE: Commonwealth v. 

(1) I am an attorney admitted to the Supreme Court of Pennsylvania. 

(2) I represent the defendant herein. 

(3) I know of no reason why the defendant cannot fully understand everything that is being said and done here 
today. 

( 4) The defendant read the above form in my presence and appeared to fully understand it. I have gone over the 
form completely with the defendant, explained all of the items on the form, and answered any questions he had. 
The defendant understands the information and my explanation. 

( 5} I see no reason why the defendant cannot and is not knowingly, intelligently and voluntarily giving up his or her 
rights to trial and pleading guilty. 

(6) I made nGo romises to the defendant other than any listed on this form. Q 
<:f' /]/) } ) /2.-~ So Vtl:O-.J Sf- /} _f)~n 
c.L~- /-u~----- JL'tJ 1.s- fl~.l~~ 2£ ~ 
Attorney for Defendant Date Address 

DISTRICT ATTORNEY'S CERTIFICATION 

I certify that I am the assigned District Attorney in this case and that any plea negotiation agreements mentioned 
herein are true and correct as they are set forth above. I have asked the defendant if there is anything on the 
Guilty Plea Colloquy form or anything else about this case that the defendant does not understand, and the 
defendant has indicated that the defendant understands everything that is set forth. The defendant said that any 
questions he or she had have been answered by the defense attorney. I have set forth a summary of facts which 
would support a conviction of defendant. 

-z./u 1~ 
Date 

JUDGE'S CERTIFICATION 

I certify that I am the Judge, having the jurisdiction to hear this case and that I am satisfied the defendant 
understands fully the nature and quality of the Guilty Plea that the defendant is entering before me. The defendant 
has exercised a knowing, intelligent, voluntary Guilty Plea to the charge mentioned above. In addition, I have 
personally explained to the defendant, on the record: 

(1) the charges to which the defendant is pleading guilty, and the maximum sentence which could be imposed, as 
well as any mandatory minimum sentences; 

(2) that the defendant is presumed to be innocent and has a right to a trial by jury or by a Judge without a jury; 

(3) the elements ofthe crime the District Attorney would be required to prove to convict the defendant at trial; 
and 

(4) that, by pleading guilty, the defendant is giving up all rights to trial and almost all rights to appeal. 

I have asked the defendant on the record if the defendant understands that everything that is being said and done 
here today, as well as whether the defendant is pleading guilty of the defendant's o e will. 
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. . 
Trial Disposition and Dismissal Form 

__ Currently in County Prison 

__ Intake given at time of Plea 

_Plea 

__ Plea & Sentencing 
__ Trial 

_ IPP 

File# 

ARD 

Standard 

Revo. (Prob./Parole) 

ICC 

Bench Warranl Review Hearing 

Presently on supervision with P.O. 

Page: 1 of 1 
Date: -----

PSI Agent: --------­
Court Rep. Initials: -------­
Case Assigned To:-------­

Collections Initials: --------

Name: Kaufman, Andrew 

DISPOSITION I COMMITMENT 

DOS: 01/25/1958 D.A.: Philadelphia County District Attorney's Office 

Disp.Authority: Coleman, Robert P. Race: White Sex: Male SSN: 
Sentencing Date: ------ Time: 

Defense Counset 

48 Hrs: 

Brotman, Ellen C. PID: 1156963 

30Days: __ _ 90Days: __ 

DOCKET COUNT • OFFENSE OFFENSE CODE 
OTN FINE RANGE GRADE 
DATE of OFFENSE PLEA 

CP-51-CR-0012159-2014 1 - Receiving Stolen Property 18§3925§§A 

N 936790-1 F3 
08/21/2010 

CP-51-CR-0012159-2014 2 -Theft By Fail To Make Req Disp 18§3927§§A 

N 936790-1 Funds 
F3 

08/21/2010 

CP-51-CR-0012159-2014 3 - Tamper With Public 18§4911§§A1 

N 936790-1 Record/information 
F3 

08/21/2010 

CP-51-CR-0012159-2014 4 - Conspiracy - Theft By Fail To 18§3927§§A 

N 936790-1 Make Req Dlsp Funds 
F3 

08/2112010 

CP-51-CR-0012159-2014 5 ~False Swearing~ Offic Proceed 18§4903§§A1 

N 936790-1 M2 
08/21!2010 

Typing Date: 

Court Room: 1005 
SAC: ---~C~R~N~D~a~te_: ___ _ 

DISPOSITION FINES 
DISPOSITION DATE COSTS 
SENTENCING DATE REST 

Nolle Prossed Costs! 
Di~P9§ition Date: 02111/2015 Fines Disposing Authority: Coleman, -
Robert P. EMSA --- MCARE --- Rest 

Guilty Plea- Negotiated Costs! Disposition Date: 02/11/2015 Fines Disposing Authority: Coleman, --
Robert P. EMSA --MCARE -- Rest 

Nolle Prossed Costs! Disposition Date: 02/11/2015 _Fines __ Disposing Authority: Coleman, 
Robert P. _EMSA 

MCARE -- Rest 

Guilty Plea- Negotiated 
Costs! Disposition Date: 02/11/2015 
Fines Disposing Authority: Coleman, --

Robert P. EMSA --MCARE -- Rest 

Nolle Prossed Costs! Disposition Date: 02/11/2015 
Fines Disposing Authority: Coleman, -

Robert P. EMSA --
MCARE - Rest 

Comments: PSV Mental Health waived. Sentence deferred until 04/0812015, Room 1005. 
Commonwealth: John Morgan; Defense: Ellen C. Brotman; Court Reporter: Patricia Hemingway; Court Cleric Aly Williams 

I HEREBY CERJffY lhe foregoing to be 
of the original nc/7' as filed in 

Date: :;;...~;r~/7' 

CPCMS 3573 Printed: 2/1 V2015 10:40 AM 


